

N A T O ————  ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruxelles • Tel.: 728 41 11 - Telex: 25-599  
Telefax/Télécopieurs: 728 50 57 - 728 50 58

**PRESS RELEASE (94)54**

29 June 1994

**ON SACEUR'S VISIT TO MOSCOW**

During SACEUR's visit to Moscow, a number of proposals were made by the Russian authorities to increase co-operation between NATO and Russia and to establish a substantial programme of joint activities within the Partnership for Peace. These proposals are encouraging and will undoubtedly be discussed by the North Atlantic Council if they are formally incorporated by Russia in their presentation Document, for eventual agreement of an Individual Partnership Programme (IPP). Furthermore, they clearly show the wish for closer co-operation and the positive spirit in which Russia and the Alliance are embarking on this new and historic process.

**COMMUNIQUE DE PRESSE (94)54**

29 juin 1994

**A PROPOS DE LA VISITE DU SACEUR A MOSCOU**

Au cours de la visite du SACEUR à Moscou, les autorités russes ont formulé un certain nombre de propositions visant à accroître la coopération entre l'OTAN et la Russie et à définir un vaste programme d'activités conjointes dans le cadre du Partenariat pour la paix. Ces propositions sont encourageantes, et il ne fait pas de doute qu'elles seront examinées par le Conseil de l'Atlantique Nord si la Russie les reprend officiellement dans son Document de présentation, dans la perspective d'un accord sur un Programme de partenariat individuel. Qui plus est, elles traduisent clairement le souhait d'une coopération plus étroite et l'esprit positif dans lequel la Russie et l'Alliance abordent ce nouveau processus historique.

CHRONO CENTRAL  
BUREAU I.124  
INTER/BRUXL.  
4-PREN 4-PRFR

JUN 94 8935  
920606